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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 25 november.

Beste inwoner,

2020 ligt bijna achter ons. Velen zullen 
er niet rouwig om zijn. Een onvergetelijk 
jaar, dat wel. Een jaar waarin we ons veel 
moesten ontzeggen. Maar ook een jaar 
waarin we ons herinnerden wat er echt 
toe doet: onze familie, onze vrienden en 
naasten. En waarin het vanzelfsprekende 
plots niet meer vanzelfsprekend werd: 
samen gezellig op restaurant gaan, of 
samen iets gaan drinken op café. 

We zijn er nog niet. N-VA Zwevegem 
dringt er bij iedereen op aan onze winke-
liers en horeca een hart onder de riem te 
steken. Koop lokaal. Bestel een afhaal-
maaltijd bij onze horeca. Hou contact met 
elkaar via sociale media, telefoon, etc. 
Zodat het voor iedereen een warme Kerst 
wordt. 

Ik wens u allen alvast een zeer warme 
Kerst en een schitterend 2021. Maar zorg 
vooral voor jezelf en voor je naasten.

Het Parkeer- en Circulatieplan 
doorgelicht

Lees er meer over op p. 2.

Isabelle Corbet, 
voorzitter 

Sofie Vermeulen 
Gemeenteraadslid 

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Wat weet jij over deze gebeurtenis?
Deel het met ons via zwevegem@n-va.be en maak kans op Zwevegemse Bonz!

Fotowedstrijd

N-VA Zwevegem pleit met succes voor huisdiersticker
Op de gemeenteraad pleitte raadslid Sofi e Vermeulen met succes voor het aanschaf-
fen en aanbieden van de nieuwe huisdiersticker. 

In mei 2018 lanceerde minister van Dierenwelzijn Ben Weyts de eerste versie van de huis-
diersticker. “Zo’n sticker maakt in één oogopslag duidelijk welke dieren zich in een woning 
bevinden, zodat de hulpdiensten bijvoorbeeld in geval van brand ook de huisdieren kunnen 
redden. Alle Vlaamse steden en gemeenten konden gratis inschrijven op de actie en die 
kende een immens groot succes. Ook Zwevegem tekende toen hierop in”, zo weet Sofi e 
Vermeulen. Intussen werden er reeds 366 stickers verdeeld.

Minister Weyts lanceerde recent 500.000 gloednieuwe huisdierstickers. De stickers kregen 
een nieuwe opmaak en betere kwaliteit dan de eerdere versie. De huisdiersticker 2.0 maakt 
in één oogopslag duidelijk welke dieren zich in een woning bevinden.

“Steden en gemeenten kunnen de nieuwe huisdiersticker bestellen tot en met 16 november 
2020 via de website van de Dienst Dierenwelzijn. De 
Vlaamse Overheid betaalt de druk- en verzendkosten 
volledig. Ik ben blij dat de gemeente ook de nieuwe 
sticker zal aanbieden. Bovendien wordt er gekeken 
om de sticker ook te verdelen via de bibbus en via 
het dierenasiel.”
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Parkeer- en 
circulatieplan 
Zwevegem 
ontleed
De actualisering van het parkeer- en circulatieplan wil een oplossing bieden voor de bestaande mobiliteitsproblemen in het 
centrum van Zwevegem. Om de gekende reden belandde dit dossier plots in een stroomversnelling. Na raadpleging van de bevol-
king werd het plan op een aantal punten aangepast. N-VA Zwevegem keurde dit punt op de gemeenteraad mee goed, maar vraagt 
rekening te houden met enkele bemerkingen. 

Fietszone: te groot om effectief te zijn
In een groot deel van het centrum van 
Zwevegem wordt een fietszone ingericht. 
De schoolomgevingen dienden als basis. 
In vergelijking met het ontwerp werd de 
fietszone nog gevoelig vergroot met delen 
van de Kortrijkstraat, de Harelbeekstraat 
en de Kouterwijk. Omdat men in een
fietszone ook maar 30 km/u mag rijden, 
verdwijnen de zones 30. In het ontwerp 
was dit niet het geval, wat zou leiden tot 
verwarring. Dit hadden 
wij ook terecht aange-
kaart.

“Met N-VA Zwevegem 
staan we achter het prin-
cipe van een fietsstraat 
of fietszone, maar dit 
moet goed overwogen 
en doordacht gebeuren. 
De zone moet logisch in 
elkaar steken en mag ook 
niet te groot zijn, anders 
verliest ze haar impact. 
Daarnaastmoet de infra-
structuur ook uitnodigen 
om de regels te volgen. 
Vooral in de straten met een breed weg-
profiel is nog werk aan de winkel. In de 

Bekaertstraat nabij 
het sportcentrum is 
er wellicht voldoende 
ruimte voor een 
afgescheiden fietspad”, 
aldus fractieleider 
Wim Monteyne. 

“We vragen ons luidop af of de fietszone 
in een lange rechte straat zoals de Ote-
gemstraat wel gerespecteerd zal worden. 
Een variabele zone 30 zou hier een alter-
natief kunnen zijn. Daarnaast vragen we 
kus-en weg-zones in alle schoolomgevin-

gen”, aldus raadslid 
Johan Rollez. 

Monitoring en eva-
luatie cruciaal
N-VA Zwevegem 
vraagt om metingen 
uit te voeren voor en na, zodat er een 
duidelijk beeld is van de gewijzigde 
verkeersstromen. Aanpassingen dringen 
zich op indien er ongewenste effecten 

zoals sluipverkeer 
opduiken. “We vragen 
de gemeente expliciet 
om tijdig te evalueren”, 
zo zegt raadslid Sofie 
Vermeulen. 

Vrees voor een te grote impact op de 
lokale economie
Het afschaffen van de blauwe zone wordt 
voorlopig bevroren, omdat men in deze 
Covid-periode geen duidelijk beeld heeft 
van de parkeerbehoefte. Anderzijds 
bepaalt men nu al de parkings voor lang-
parkeren en mobipunten. Meer nog, in de 

aanpassing van het meerjarenplan zijn de 
inkomsten uit een eventuele blauwe zone 
simpelweg geschrapt. Dus toch al een 
definitieve keuze!

Voor N-VA Zwevegem kan het afschaffen 
van de blauwe zone enkel als er voldoende 
plaatsen voor kort parkeren worden in-
gericht én er een sluitende controle komt. 
Ook voor de bewoners in het centrum 
moeten voldoende parkeerplaatsen voor 
langparkeren aanwezig zijn. Bestaande 

parkeerhavens in de Ote-
gemstraat moeten maxi-
maal ingezet worden.

“Om ook het winkelen in 
het centrum aantrekkelijk 
te houden voor mensen van 
buiten Zwevegem moeten 
alle beschikbare parkeer-
plaatsen 
(kort en 
langparke-
ren) goed 
aangeduid 
worden”, 
zo vraagt 

raadslid Eddy Defoor. 

En wat met de andere wijken en deel-
gemeenten?
Ook voor de mobiliteitsproblemen in 
de andere wijken en deelgemeenten 
dringen we met N-VA Zwevegem aan 
op een duurzame en planmatige visie en 
aanpak. Denken we bijvoorbeeld aan de 
situatie op de Kappaert en de doortochten 

in Otegem en Moen. 
“Kan men hier ook 
een versnelling hoger 
schakelen?”, zo besluit 
raadslid Kaat Defoirdt. 
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Jorgen Deman opnieuw 
arrondissementeel 
secretaris
De N-VA-leden herverkozen Jorgen Deman 
(35, Otegem) als arrondissementeel secretaris 
voor de N-VA in de regio Kortrijk-Roeselare-Tielt. 
Jorgen is professioneel actief als fractiemedewerker 
voor de N-VA in het Vlaams Parlement. 

Van links naar rechts: arrondissementeel voorzitter Johan De 
Poorter, Jorgen Deman en ondervoorzitter Hein Depoorter. 

Nieuw bloed binnen afdelingsbestuur N-VA Zwevegem
Twee jonge krachten werden onlangs opgenomen in het afdelingsbestuur van N-VA Zwevegem. We stellen ze graag 
even voor. 

Engagement binnen N-VA Zwevegem kan op vele manieren: lid worden van N-VA, deel uitmaken van het afdelingsbestuur 
zoals Arthur en Tom … Interesse? Contacteer ons via isabelle.corbet @n-va.be!

Tom Verkest
Tom Verkest (30) verhuisde recent 
samen met zijn vriendin naar het ge-
zellige Otegem. Hij werkt als software 
engineer bij KBC Groep. In zijn vrije 
tijd haalt hij graag de koersfiets boven 
om onze prachtige streek te verkennen. 
Hij is ook bestuurslid bij Jong N-VA 

1302, de jongerenafdeling voor jongeren uit Kortrijk, 
Harelbeke, Kuurne en Zwevegem.

Zijn bezorgdheden? 
“Vanuit mijn achtergrond als IT’er vind ik het belangrijk 
dat onze gemeente verder inzet op digitalisering. Dit om 
de burger een nog betere en efficiëntere dienstverlening te 
kunnen aanbieden. 

Als fervent wandelaar en fietser vind ik het heel belang-
rijk dat voet- en fietspaden er goed bijliggen. Dit is een 
eerste voorwaarde om zich als zwakke weggebruiker vei-
lig te kunnen begeven in het verkeer. Bij herinrichting van 
straten moet ook gekeken worden of het niet veiliger kan 
door gescheiden of verhoogde fietspaden aan te leggen.”

Arthur Buckens 
Arthur Buckens (19) is een geboren en 
getogen Zwevegemnaar. “Ik mocht de 
voorbije 19 jaar opgroeien in een gezin 
waar ondernemen in het bloed zit, 
wat me toegelaten heeft om het grote 
potentieel van Zwevegem in al haar 
facetten te leren kennen. Vorig jaar 

startte ik mijn universitaire opleiding aan De Rechtenfa-
culteit van de KU Leuven, waarmee ik een sterke bodem 
voor de toekomst wil leggen.”

“In mijn vrije tijd zet ik me in voor enkele mooie projec-
ten in Zwevegem. Ik sta onder andere mee aan de wieg 
van “De Verbroederingsfeesten” en “Reveil Zwevegem”.”

Zijn bezorgdheden? 
“Ik hoop te kunnen meewerken aan een broodnodige ver-
jonging in de Zwevegemse politiek. Ik zal me inzetten om 
van Zwevegem een gemeente te maken waar onze jeugd 
zich kan uitleven, waar onze ouderen de grootste waarde-
ring krijgen, waar lokale economie kan floreren,… Waar 
het goed is om te leven.”
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

014229


